

CITIZENSHIP AND IMMIGRATION CANADA

SOLICITATION: CIC-151979

Q & A: #3

Q1: M2 - The Bidder must have completed a minimum of two (2) projects within the last two (2) years with Workplace 2.0 and PWGSC office reconfiguration standards. *see following link for standard http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Fit-up_Standard-
GCpedia is an internal wiki used by the Government of Canada for collaboration and knowledge sharing. GCpedia is only accessible to Government of Canada employees.

Please provide the actual content of the link for reference purposes.

A1: The GCpedia link has been removed from the M2 criteria and replaced with the following definitions, Workplace 2.0 and Activity Based Workplace (ABW) - GC Workplace. Please see Amendment 001 for the updated M2 criteria.

Q2: Who is the current incumbent?
What has been the dollar value spent yearly over the past 3 years on these services?
What is the expected expenditure per year over the course of this contract, including option years?

**A2: The current incumbent is Pro Moving Services (P&R Services)
The averages spent over the past 3 year are:
2017 - \$180,000.00
2018 - \$220,000.50
2019 - \$75,000.00
The expected expenditure over the course of the contract is not predictable as there are many different variables that may cause the expenditure to change.**

Q3: Can you please confirm if this tender is closing on August 3rd, 2020 as it is a holiday?

A3: The tender will be extended from August 3rd to August 5th, 2020.

Q4: Concerning MT9 you are requesting a tractor trailer as part of your requirement. Can you please let us know which buildings can handle this type of vehicle? According to our experience that a majority of the locations in the NCR, tractor trailers are a challenge in most of the locations. Can it be added to the requirement that it is a vehicle that can be supplied on an as-needed basis?

A4: We can confirm that if a tractor trailer (53 foot trailer) is included in the requirement our buildings can support it. Additionally, yes we are requesting that a company has readily available access to the tractor trailer when required.

Q5: On MT11 its states a weekend move, what if it were during the week over a 2 or 3 dates period, whether during the day or evenings?

A5: Since most of our project are completed over the week-end, this criteria is used to see if the company can provide those services during the week-ends

Citoyenneté et Immigration Canada

SOLICITATION: CIC-151979

Q & R: #2

Q1 : M2 - Le soumissionnaire doit avoir réalisé un minimum de deux (2) projets au cours des deux (2) dernières années avec les normes de reconfiguration du lieu de travail 2.0 et des bureaux de TPSGC. *voir le lien suivant pour la norme http://www.gcpcedia.gc.ca/wiki/Fit-up_Standardd-

GCpedia est un wiki interne utilisé par le gouvernement du Canada pour la collaboration et le partage des connaissances. GCpedia est uniquement accessible aux employés du gouvernement du Canada.

Veuillez fournir le contenu réel du lien à des fins de référence.

R1 : Le lien GCpedia a été supprimé des critères M2 et remplacé par les définitions suivantes, Workplace 2.0 et Activity Based Workplace (ABW) - GC Workplace. Veuillez consulter l'amendement 001 pour les critères M2 mis à jour.

Q2 : Qui est le titulaire actuel du contrat ?
Quelle a été la valeur en dollars dépensée chaque année au cours des trois dernières années pour ces services ?
Quelles sont les dépenses annuelles prévues pendant la durée de ce contrat, y compris les années d'option ?

R2 : Le titulaire actuel du contrat est Pro Moving Services (P&R Services)

Les moyennes des 3 dernières années sont :

2017 - \$180,000.00

2018 - \$220,000.50

2019 - \$75,000.00

Les dépenses prévues au cours du contrat ne sont pas prévisibles car de nombreuses variables différentes peuvent entraîner une modification des dépenses.

Q3 : Pouvez-vous confirmer si cet appel d'offres se termine le 3 août 2020, car il s'agit d'un jour férié?

R3 : L'appel d'offres sera prolongé du 3 août au 5 août 2020

Q4 : En ce qui concerne TO9, vous demandez un tracteur-remorque dans le cadre de votre demande. Pouvez-vous nous indiquer quels bâtiments peuvent accueillir ce type de véhicule ? D'après notre expérience, dans la plupart des endroits de la RCN, les semi-remorques constituent un défi. Peut-on ajouter à l'exigence qu'il s'agisse d'un véhicule qui peut être fourni en fonction des besoins ?

R4 : Nous pouvons confirmer que si une remorque de tracteur (remorque de 53 pieds) est incluse dans l'exigence, nos bâtiments peuvent la supporter. De plus, oui, nous demandons qu'une entreprise ait un accès facile à la semi-remorque en cas de besoin.

Q5 : Pour TO11, vous mentionnez déménagement le week-end, et si c'était en semaine sur une période de 2 ou 3 jours, que ce soit en journée ou en soirée?

R5 : Comme la plupart de nos projets sont complété durant le week-end, ce critère est utilisé pour voir si l'entreprise peut fournir ces services pendant les week-ends.